

Ericsson Limited 愛立信有限公司



12/F Devon House, Taikoo Place, 979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong
Tel: (852) 2590 2388
Fax: (852) 2590 9550
Website: www.ericsson.com
E-mail: NIL

香港鰂魚涌英皇道979號太古坊德宏大廈12字樓
電話：(852) 2590 2388
傳真：(852) 2590 9550
網址：www.ericsson.com
電郵：NIL

Senior Management

President: Laurence McDoanld

高層管理人員

總裁：羅志傑

Business Activities

Ericsson Limited operates as part of Ericsson Region China & North East Asia and oversees the company's activities in Hong Kong and Macau. Ericsson Limited plays a key role in the continuing development of telecommunications services in the region.

Ericsson is the world's leading provider of technology and services to telecom operators. Ericsson is the leader in 2G, 3G and 4G mobile technologies, and provides support for networks with over 2 billion subscribers and has the leading position in managed services. The company's portfolio comprises mobile and fixed network infrastructure, telecom services, software, broadband and multimedia solutions for operators, enterprises and the media industry. The Sony Ericsson and ST-Ericsson joint ventures provide consumers with feature-rich personal mobile devices.

Ericsson is advancing its vision of being the "prime driver in an all-communicating world" through innovation, technology, and sustainable business solutions. Working in 175 countries, more than 80,000 employees generated revenue of SEK 206.5 billion (USD 27.1 billion) in 2009. Founded in 1876 with the headquarters in Stockholm, Sweden, Ericsson is listed on OMX NASDAQ, Stockholm and NASDAQ New York.

業務概況

愛立信有限公司是愛立信中國及東北亞區成員之一，負責公司於香港及澳門的電訊業務。愛立信有限公司於區內擔當重要的角色，與營運商及業界通力合作，積極推動電訊業的發展。

愛立信是世界領先的為電信運營商提供技術和服務的供應商。作為2G、3G和4G流動通訊技術的市場領導者，愛立信支援著超過20億用戶的網路，在電訊管理服務領域居於領先地位。公司的產品組合包括專門針對運營商、企業客戶和媒體行業的流動網路和固定網路基礎設施、電訊服務、軟體、寬頻和多媒體解決方案。索尼愛立信和ST-Ericsson合資公司為用戶提供功能豐富的個人流動終端設備。

愛立信正以其創新精神、尖端技術和可持續發展的業務解決方案，努力實現「構建人類全溝通世界」的願景。公司共有80,000餘名員工，分佈於全球175個國家，2009年全年收入達2,065億瑞典克朗（271億美元）。愛立信成立於1876年，總部設在瑞典斯德哥爾摩，在斯德哥爾摩北歐股票交易所及納斯達克證券交易所掛牌上市。

Parent Company

Company Name: Telefonaktiebolaget LM Ericsson
Country: Sweden

母公司

公司名稱：Telefonaktiebolaget LM Ericsson
國家：瑞典